
Protokoll vid årsmöte i Strömsfors vägftirening}D?l-l1-09 kl. 19:00

Plats: OK Kolmårdens lokal

Närvarande:
Rickard Andersson, ordftirande
Anders Törnqvist, sekreterare
Urban Larsson, vägfogde
Patrik Hedenqvist, ordinarie ledamot
Jens-Erik Bergvin, suppleant
Anita Sved, suppleant
Roger Landqvist. suppleant
- samt ytterligare 13 medlemmar av vägftireningen.

§1 Mötets öppnande
Ordftiranden Rickard Andersson öppnade mötet.

§2 Val av mötesordfiirande och mötessekreterare
Till mötesordforande valdes Rickard Andersson och till mötessekreterare valdes Anders Törnqvist.

§3 Godkännande av dagordning
Dagordningen lästes upp, samt godkändes av mötet.

§4 Godkiinnande av kallelse till årsmöte
Kallelsen till arsmötet har skickats ut enligt gällande regler, och godkiindes av arsmötet.

§5 Val av två justeringsmän
Till justeringsmän valdes Mattias Berg och Fredrik Johansson.

§6 Fastställande av röstlängd
Röstlängden fanns tillgänglig på årsmötet.

§7 Förvaltningsberättelse fiir det gångna året
Mötesdeltagarnatog del av ftirvaltningsberättelsen för det gångna året, och godkände densamma.

§8 Resultat- och balansrapport
Resultat- och balansrapport ft)r det gångna året redovisades, samt godkändes av mötet

§9 Revisionsberättelse
Revisionsberättelsen ftiredrogs av revisor Steve Jerkörus. Ett omfattande arbete har utftirts vid årets
revision. Räkenskaper och ftirvaltning befanns dock vara i god ordning. Revisom rekommenderar
att skattefrågorna knutna till föreningens tomtftirsäljning tas om hand av en revisionsbyrå, samt att
en störue avsättning görs till den s.k. reservfonden.

§10 Fråga om ansvarsfrihet fiir styrelsen
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. w
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§11 Inkomna motioner
Inga motioner har inkommit till årsmötet.

§12 Styrelsens fiirslag till verksamhetsplan samt underhåIls- och fiirnyelseplan
Vägfogden berättade om det planerade underhållet av föreningens vägnät.
De vägar som står i tur ftjr asfaltering under nästkommande verksamhetsår är Granitvägen och
Björnlundavägen. Dessutom planeras grusning och hyvling av våra grusvägar, samt
dikesgrävningar.
Manga mötesdeltagare har noterat att motorfordon ofta framförs i alltftir hög hastighet inom vårt
område. Mötet ftirordar därftir skyltning vid infarterna, där den maximala hastigheten i området
sätts till 30 km/h, samt ett utökat anviindande av farthinder. Styrelsen konstaterade attdessa
åtgiirder inryms i det planerade budgetarbetet.

§13 Fråga om arvode till styrelse och revisorer
Styrelsens aloden ft)reslogs vara oftirändrade under nästkommande verksamhetsår, dock med en
höjning av revisorernas arvode till 2000 kr. Förslaget godkändes av mötet.

Ordfbrande - 7000 kr
Kassör - 11 000 kr
Sekreterare - 3500 kr
Vägfogde - 6000 kr
Ordinarie ledamot - 3000 kr
Revisor - 2000 kr
Mötesarvode - 400 kr

§14 Styrelsens ftirslag till utgifts- och inkomststat frr 2021t22 samt debiteringslängd
Debiteringslängden fanns till gringlig på årsmötet.
Årsmötet beslutade att arfiastyrelsens ftirslag till budget, vilken innefattar ett andelstal om30,74
kronor per andel.

§15 Val av styrelseledamöter och suppleanter
Till ordinarie ledamöter de kommande två åren valdes Rickard Andersson och Anders Törnqvist.
Till suppleanter valdes Anita Sved, Roger Landqvist och Jens-Erik Bergvin, åtagandet är ettårigt.
Ledamöterna Urban Larsson, Micael Hedström och Patrik Hedenqvist valdes ftjrra året pätvä är.

§16 Vat av styrelseordfiirande
Till vägföreningens ordftirande valdes Rickard Andersson.

§17 Val av revisorer samt revisorssuppleanter
Till revisor under nästkommande verksamhetsår valdes Steve Jerkerus.
De övriga platserna är dessviirre obesatta, styrelsen gavs i uppdrag atthittakandidater till dessa.

§18 Val av valberedning
Till valberedning valdes Peter Wennermark (sammankallande) och Kristofer Schweidenbach.

§19 Lekplatsen/parken
Jens Erik Bergvin redogjorde ftir överklagandet till Förvaltningsrätten angående kommunens beslut
att inte ansvara för och sköta vår lekpark. Dom har iinnu inte kommit.
Han berättade även om överklagandena från flera vägföreningar och privatpersoner angående
kommunfullmäktiges beslut främ25 mal 2020 om nej till hur,udmannaskap för vägforeningarnas
områden samt nej till vidare bidrag och tjänster. Förvaltningsrättens dom har nu kommit, och det
blev avslag pä allapunkter. #{



Domen kommer nu att överklagas till Kammarrätten i Jönköping, som ft)rst måste ge
prövningstillstand. Om prörrningstillstånd ej ges, gäller Förvaltningsrättens dom.
I samband med överklagandet kan det tåinkas att föreningarna måste begära juristhjälp, vilket
givetvis kostar.
Årsmötet beslutade att föreningen kan vara med och dela på den kostnaden om det behövs.

§20 Övriga frågor
Be§mret med motorfordon parkerade på vägmark togs upp, detta ftjrsvårar självfallet
framkomligheten för övrig trafik såsom utryckningsfordon, sophiimtning etc. problemen är särskilt
stora på delar av Gnejsvägen och på Larumsvägen.
Gnejsvägen är även behäftad med småirre skador i vägbanan - vägfogden ser över detta, och
åigärdar om möjligt skadorna.
Larumsvägen kommer så snart som möjligt att besiktigas tillsammans med entreprenören för det
pågående bygget.
Eon kommer att gräva ner elkablar inom vårt område.
Sandlådorna kommer att fullas på inftir den stundande vintem.
Vägftireningens hemsida kommer att förbättras med avseende på kontaktuppgifter, Iöpande
information m.m. En kontaktlista kommer dessutom att bifogas vägavgiftsfakturan.
Föreningens facebook-sida har inte varit så livaktig, och kommer att tas bort.

§21 Protokolljustering och protokollets tillhandahållande
Protokolljustering och protokollets tillhandahållande på föreningens hemsida skall ske senast Z02l-
11-23.

§22 Beslut om förfallodag fiir inbetalning av vägavgift
Årsmötet beslutade om förfallodag för vägavgift, vilken bestämdes till2)21-12-3l

§23 Avslutning
Ordftiranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Strömsfors 2021-11-09

Vid protokollet:
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Justeras

Mattias Berg Fredrik J

ordftirande


